



3-Layers Purification System:
consists of Primary filter, HEPA 13 filter & Nano photocatalyst filter

Ionic UV HEPA Filter Air Purifier 負離子UV及HEPA過濾空氣淨化機 – GAP12

- Power : 5W
- 3-Layers Purification System: it consists of Primary filter, HEPA 13 filter & Nano photocatalyst filter
- Effectively on removing dust as 99.97%, formaldehyde removal, inhalable particulates, killing bacteria 99% and dispelling peculiar smell etc
- Negative ion and UV lamp functions
- A mini plant stand is equipped, allow keeping aquatic/soil cultivation plants on top of it for further purifying effect
- Touch panel control with two Air wind speeds
- Bring fragrant air by adding essential oil on cotton slot
- Filter replacement reminder signal
- Applicable Area: $\leq 10\text{m}^2$
- Product size(W x H x D):
155 x 190 x 155 (with plant stand)
155 x 130 x 155 (without plant stand)
- 功率 : 5瓦
- 三重過濾系統，包括初級過濾網、HEPA13過濾網及納米光觸媒過濾網
- 過濾高達99.97% 灰塵、殺滅各類細菌達99%及保持空氣清新
- 負離子產生器及紫外光燈功能，消除室內靜電，殺滅細菌
- 配有迷你植物盆，可在產品上種植植物以加強空氣淨化效果
- 輕觸式控制面板及兩段風速選擇
- 配有香薰棉，可加入香薰油
- 配有過濾網更換提示
- 應用範圍: ≤ 10 平方米
- 產品尺寸(闊 x 高 x 深):
155 x 190 x 155 (裝配植物盆)
155 x 130 x 155 (不裝配植物盆)

Specifications may change due to product improvement. No prior notice will be given.
上述規格可能因產品修改改良作出修改，恕不另行通知。

Proudly Serviced by :

